

(36) That an Order of the House do issue for a copy of an undated document being handwritten notes of a Gulf Attorney reflecting communication with client and statement of legal question in advance of preparation of formal legal opinion from the files of Gulf's Law Department bearing on the uranium cartel.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 43*).

(Debated 58 minutes)

### No. 3

May 25, 1978—Resuming debate on the motion of Mr. Herbert, seconded by Mr. Parent:—

That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House copies of all correspondence, notes, minutes of meetings, documents and agreements relating to the financing by the Export Development Corporation of a cane sugar complex in the Republic of the Ivory Coast to be built by Redpath Sugars Ltd. (*Debated 79 minutes*).

### No. 52

June 8, 1978—Resuming debate on the motion of Mr. Dinsdale, seconded by Mr. Stevens:—

That an Order of the House do issue for a copy of the Post Office Department Climate Analysis Report carried out by Hay Associates Limited of Toronto, Ontario in October 1975. (*Debated 56 minutes*).

le gouvernement canadien.—(*Avis de motion portant production de documents n° 42*).

(36) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie d'un document sans date consistant en des notes manuscrites du conseiller de la *Gulf Oil* sur des entretiens avec le client ainsi que des questions légales préalables d'un avis juridique à partir des dossiers du contentieux de la *Gulf Oil* relativement au cartel de l'uranium.—(*Avis de motion portant production de documents n° 43*).

(Durée du débat: 58 minutes)

### N° 3

25 mai 1978—Suite du débat sur la motion de M. Herbert, appuyé par M. Parent:

Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie de la correspondance, mémoires, procès-verbaux, documents et accords ayant trait au financement par la Société pour l'expansion des exportations d'une raffinerie de sucre de canne qui doit être construite en Côte d'Ivoire par *Redpath Sugars Ltd.*. (*Durée du débat: 79 minutes*)

### N° 52

8 juin 1978—Suite du débat sur la motion de M. Dinsdale, appuyé par M. Stevens:

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du Rapport d'analyse climatique du ministère des Postes préparé par la *Hay Associates Limited* de Toronto (Ont.) en octobre 1975. (*Durée du débat: 56 minutes*)